
赛洛1号联合办公-欢迎您！

产品名称 赛洛1号联合办公-欢迎您！

公司名称 华众致和（北京）文化发展有限公司

价格 2000.00/月

规格参数

公司地址 北京市通州区水仙西路99号2层01-22531

联系电话 010-53672111 18301318706

产品详情

赛洛1号北京市朝阳区广渠东路160号附近，写字楼占地面积80000平米，总建筑面积47000平米标准层面积
1800平米，开间面积95-1385平米。标准层高3.3米总层数30层使用率70.2%，整层75%的使用率。大厦总共
6层，1层/6层为开发商自用，三层/四层/五层为创富港众创空间，属于服务式办公室，按工位/独立小办
公室出租，主力户型是3-10人间的私密办公室，一价全含，拎包入住。共享办公租用灵活，
可短租、会务和全域服务的联合办公空间 面向商务、年轻、灵活的人群定制的社交空间。Sailuo 1, near
No. 160, Guangqu East Road, Chaoyang District, Beijing, the office building covers an area of 80000 square meters,
with a total floor area of 47000 square meters, a standard floor area of 1800 square meters, and a bay area of 95-1385
square meters. The standard floor height is 3.3 meters, the total number of floors is 30, the utilization rate is 70.2%, and
the utilization rate of the whole floor is 75%. The building has a total of six floors, the first/sixth floor is for the
developers' own use, the third/fourth/fifth floor is for the maker space of Chuangfu Port, which is a service office,
rented by workstation/independent small office, and the main house type is a private office of 3-10 people, all inclusive
of one price, and checked in with a bag. The shared office rental is flexible, and the joint office space that can be used
for short lease, conference and global service is a customized social space for business, young and flexible people.

赛洛1号交通及生活配套很便利，距离地铁7号线百子湾站和化工站大约走路10分钟的路程，有公交312路
、31路、23路等路过大厦门口。赛洛一号大厦北边是大型居住社区沿海赛洛城,百子湾家园，金都杭城，
金泰先锋，金都心语等高端社区，那边是广泉小区。购物中心有永辉超市，沃尔玛，家乐福，合生汇等
。The transportation and living facilities of Sailo 1 are very convenient. It is about 10 minutes' walk away from the
Baiziwan Station and the Chemical Station of Metro Line 7, and there are buses 312, 31, 23, etc. passing by the
entrance of the building. To the north of the building is a large residential community, including the coastal city of
Sailor, Baiziwan Home, Jindu Hangcheng, Jintai Pioneer, Jindu Xinyu and other high-end communities, and there is
Guangquan Community. The shopping center has Yonghui Supermarket, Wal Mart, Carrefour, Heshenghui, etc
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